
Goedenavond, 

  

27 november sprak ik U al toe. Over het park en over het bouwen van een megabasisschool in 

ons park. 

18 december bent U weer toegesproken over dit onderwerp. Deze keer door dhr Leon Pieters. 

Ondanks ons duidelijk en uitdrukkelijk verzoek om in gesprek te gaan over deze plannen is 

daar door vrijwel alle partijen nog steeds niet op gereageerd. 

Ook de gemeente heeft omwonenden en gebruikers niet op de hoogte gesteld van de 

mogelijke plannen. 

Deze taak hebben wij dan maar op ons genomen. Flyers zijn uitgedeeld met informatie over 

de bouwplannen in het park en over de naar ons inziens de enige juiste plek om de nieuwe 

school te bouwen.Dat is op de plaats waar de meeste kinderen wonen. Nabij Essendael, in de 

nieuwe wijk “De Omloop”. 

  

De bouw van de wijk de Omloop speelt al zo’n 15 jaar. Aankoop van gronden werd uitgesteld 

omdat sommigen van U vond dat de sportvelden bij Poortugaal voldoende waren binnen onze 

gemeente. Het eerste recht van koop werd niet verlengd.  

16,3 miljoen euro is het astronomische bedrag dat uiteindelijk is uitgetrokken voor het 

verhuizen van de clubs VV Rhoon en WCR. Dat is de reden om de locatie van de nieuw te 

bouwen school toe te spitsen naar Rivierweg of Sportlaan/park. 

Fouten maken is menselijk, verkeerde inschattingen maken ook. U zit hier als onze 

vertegenwoordigers. U vertegenwoordigt onze belangen en wensen. 

Daar hoort een breder onderzoek bij dan de beperkte Quickscans. Er zijn niet maar 2 

oplossingen voor het door U zelf gecreeerde probleem. Na 15 jaar bakkeleien past het niet om 

zoiets belangrijks af te doen met deze in Uw ogen goedkope opties. 

  

De school verzet zich tegen locatie Rivierweg en de omwonenden/gebruikers van het park 

tegen locatie Sportlaan/park. Als voor de tweede optie wordt gekozen zal de bouw vertraging 

oplopen door de verwachte bezwaarprocedures. Wonen aan een park is immers niet te 

vergelijken met wonen naast een megabasisschool. Velen zullen planschade eisen. Dit om 

dezelfde reden. Zo valt deze optie een stuk minder goedkoop uit dan door U gedacht. 

  

Omloop en Essendael zijn straks samen een wijk van meer dan 1000 woningen. In deze wijk 

heeft U niet gezorgd voor voorzieningen. Naast de nieuwe voetbalvelden blijft een hele strook 

land onbenut. De nieuwe school daar bouwen gaat niet ten koste van de bouw van huizen. 



De nieuwe school ligt dan direkt naast sportaccomodaties. Er is dan de mogelijkheid om de 

school ruim op te zetten. De belangen van kinderen en hun ouders echt voorop. 

Verkeerssituaties vanaf het begin goed aanpakken, veilige routes creëren.  

Een school in het groen met meer dan 3m2 per kind. Tussen de Omloop en de oude weg ligt 

een gebied waar een vooruitkijkend bestuur kan verwachten dat daar ook gebouwd gaat 

worden. Ik denk namelijk niet dat de uitbreiding van onze gemeente stopt bij de wijk de 

Omloop. 

  

Informatie, inspraak en burgerparticipatie mogelijk maken als alle belangrijke beslissingen 

zijn genomen duidt niet op behoorlijk bestuur. Dat wat U in Uw eigen publieke uitingen wel 

voorstaat. Dossiers dienen in samenhang te worden bekeken. Bij de keuze voor de Omloop 

komen er 2 percelen vrij. De Julianaschool in het centrum en locatie Sportlaan. De verwachte 

inkomsten van deze percelen mogen niet los worden gezien van dit dossier. 

  

Tot slot wil ik de stem laten horen van bewoners van de 2 en 4 span. Zij zijn zeer frequente 

gebruikers van het park. Velen hebben een hondje. Voor hen is het hondenuitlaatgebied een 

veilige plek om te ontmoeten en hun hondje los te laten lopen. Door de vele fietsers in het 

park is het gevaarlijk om met een uitloopriem te lopen. Deze groep klaagt niet snel. Zij wonen 

nu naast een kleine school. Dat geeft nu al de nodige overlast. Hier voor U inspreken vinden 

zij te moeilijk. 

  

Ik hoor van U en van de wethouder dat belangen van kinderen voorop staan. Niemand zal 

daar tegen zijn. Zij zijn echter niet de enigen zonder luide stem. Vergeet de grote groep 

senioren niet. Ook zij verdienen onze aandacht. 

 

Met vriendelijke groet 

Claudia verhaeghe 

 


